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1. Hvad tænker du om ideen om en årlig Teaterdag i Folkeskolen?  

SVAR: Det lyder som en god ide, men det er de enkelte kommuner, der skal 
byde sig til. Det er dem, der har ansvaret for driften af folkeskolen.  
  

2. DATS savner flere muligheder for arbejde med grænseprojekter der afsøger 
spændingsfeltet mellem sundhed/kunst og socialt arbejde/kunst. For at gøre 
det har vi brug for finansieringsmuligheder, lokaler og opbakning både lokalt 
og nationalt. Hvad kan du, som folketingspolitiker, gøre for at hjælpe med 
det?  

SVAR: Nej, der er armslængde, så vi blander os ikke i støttetildelinger. 
 

3. DATS ønsker også at få mulighed for at tage aktivt del i, at finde nye veje for 
demokratiet sammen med civilsamfundets aktører og for at afsøge teatrets 
rolle som samfundsengagerende. Her støder vi imidlertid på modstand fordi 
ikke alle opfatter teatret som samfundsengagerende. Hvad er din holdning til 
det?  

SVAR: Det er en underlig indstilling, for mange skuespil er jo politiske og tager 
samfundsrelevante temaer op. Selvfølgelig er teatrene 
samfundsengagerende.  

 


